
Skriftlig fråga enligt §23 till styrelsen angående frivilligas insatser 

Det finns mycket kompetens bland våra medlemmar, och alla har att vinna på att den kompetensen 

kommer församlingen till del. 

Judisk Enhet har alltid varit mån om ett brett engagemang vad avser arbetet i kommittéer och olika 

grupper, för att på så sätt engagerade och involvera så många som möjligt bland våra medlemmar. 

Vi har förstått att nuvarande församlingsmajoritet inte delar den uppfattningen, utan har för avsikt 

att dra ner på möjligheten för medlemmar att engagera sig, bland annat genom att lägga ner ett 

antal kommittéer. 

Detta finner vi vara mycket olyckligt. 

Frågan är, hur många kommittéer har majoriteten i styrelsen tänkt lägga ner? 

Hur skall deras insatser istället organiseras och kompenseras – vilka skall göra jobbet? 

Finns det någon plan för att öka antalet volontärer och frivilliga insatser bland våra medlemmar? 

Vi önskar få en redovisning kring dessa för oss så viktiga frågor. 

Stockholm den 15 december 2016

Judisk Enhet 

Henrik salamon 
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